
مجلـس هیـچ تصـمیمی بـرای افزایـش
قیمت بنزین ندارد

رئیس مجلس در برنامه بدون تعارف گفت: هیچ تصمیمی مبنی بر
افزایش قیمت بنزین در بودجه ۱۴۰۴ لحاظ نشده است.

محمدباقر قالیباف رئیس مجلس در برنامه بدون تعارف، با اشاره به
چالشهای اقتصادی کشور، تاکید کرد که تلاشها بر این بوده است که در
بودجه ۱۴۰۴ فشار کمتری به مردم وارد شود و از بروز تورم جلوگیری
شود و امیدوار هستیم که این بودجه تورمزا نباشد و واقعاً جلوی

رشد تورم را بگیرد.

قالیباف در ادامه به موضوع افزایش قیمت کالاهای اساسی اشاره کرد و
گفت: در روزهای اخیر شاهد افزایش قیمت برخی کالاها بودهایم، اما

ً یک اتفاق است. این موضوع به عنوان یک مصوبه نیست و عملا

وی همچنین به طرح کالابرگ الکترونیکی برای حمایت از دهکهای
کمدرآمد اشاره کرد و گفت: ما سعی کردیم تا حد امکان فشار بر

خانوادهها را کاهش دهیم.

رئیس مجلس همچنین به ضرورت واردات خودرو اشاره کرد و گفت: قانونی
تصویب شده که بر اساس آن، خودروسازان مکلف به واردات خودرو هستند
اما انجام نمیشود این در حالی است که سال گذشته حدود شش و نیم
میلیارد دلار ارز برای قطعات خودرو اختصاص یافته است که اگر تا
آخر سال همین رویه باشد به ۸ میلیارد دلار میرسد و به نوعی میتوان

گفت که رانت در این موضوع وجود دارد.

قالیباف همچنین در مورد قیمت بنزین و انرژی گفت: مجلس هیچ تصمیمی
برای افزایش قیمت بنزین ندارد و این موضوع در برنامه و بودجه سال
۱۴۰۴ وجود ندارد بلکه این موضوع در اختیار دولت است همانطور که

تصمیم به واردات بنزین سوپر کرد.

وی با اشاره به رأیگیریهای مجلس، بیان کرد که نمایندگان با ۹۳
درصد به برخی تصمیمات رأی ندادند و این نشاندهنده عقلانیت مجلس

دوازدهم است.

رئیس مجلس، در سخنانی به چالشهای موجود در تصمیمگیریهای مجلس
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اشاره کرد و گفت: در شرایط کنونی، کار در مجلس به مراتب سختتر از
خلبانی است و نمایندگان باید چندین کار را به طور همزمان انجام
دهند و تجربههای گذشته را در این زمینه به کار ببرند که بنده هم

بهره میبرم.

قالیباف با اشاره به روند رأیگیریها گفت: در زمان آغاز و پایان
رأیگیری، همه نمایندگان باید آرامش خود را حفظ کنند و این موضوع

برای همه ضروری است.

رئیس مجلس تأکید کرد: وظیفه ما حفظ حرمت تمامی دوستان است و باید
در چارچوب آییننامه عمل کنیم. این موضوع بخشی از کار مجلس است و

ما باید به آن پایبند باشیم.


